
Geachte leden van de commissie ABM, 
 
In uw vergadering van 11 mei is, onder agendapunt 7.3, het raadsvoorstel besproken Zienswijze 
startnotitie actualisatie gemeenschappelijke regeling regio Gooi en Vechtstreek. 
Naar aanleiding van deze bespreking heb ik u toegezegd contact op te nemen met de Regio Gooi en 
Vechtstreek om meer duiding te krijgen over de genoemde “investering van boven de € 10.000.000, 
“zoals beschreven staat in hoofdstuk 1. Zienswijze voor besluiten op pagina 6 van de startnotitie.  
Onderstaand treft u de vragen aan die u mij hebt meegegeven met daarachter de antwoorden.  
 
Aan een zienswijzeprocedure gemeenteraden zijn onderworpen besluiten van het dagelijks of 
algemeen bestuur tot (c.) het doen van een investering van boven de 10 miljoen euro. 
 

1. Waarom is gekozen voor het bedrag van Euro 10 mio?  
Waar is dat op gebaseerd?  
Waarom niet, bijvoorbeeld, Euro 5 mio? 
Wat gaat er mis als er gekozen wordt voor een lager (investerings)bedrag? 
 
Antwoord: 
Het bedrag van Euro 10 mio is gekozen vanwege de substantiële omvang. 
Het gaat hierbij om nieuwe, eenmalige investeringen die niet in de begroting staat en dus 
niet voorzien zijn. 
Er gaat niets mis als er voor een lager bedrag gekozen wordt dan Euro 10 mio; de keuze kan 
dus ook gemaakt worden voor Euro 5 mio.  
In de praktijk gaat dit om zaken die niet in de begroting staan, dus het aantal keren dat van 
deze optie gebruik gemaakt wordt zal zeer beperkt zijn.  
Het is goed om te weten dat de discussie over waar de grens het beste gelegd kan worden bij 
andere gemeenten (nog) niet actueel is. Als Huizen een verlaging van het bedrag in de 
zienswijze inbrengt, moet het AB afwegen of ze daarin meegaan of niet (net als bij alle 
andere ingebrachte zienswijzen).  
 

2. Geldt het voorgestelde bedrag van Euro 10 mio per jaar? Of per (investerings)project? 
 
Antwoord: 
De Euro 10 mio geldt per investeringsproject. 
 

3. Om welke investeringen gaat het dan concreet?  
Kan er een voorbeeld gegeven worden (vanuit het verleden) van een investering die in de 
nieuwe situatie voor het ophalen van een zienswijze zal worden voorgelegd aan de raden? 
 
Antwoord: 
Een voorbeeld uit het verleden is dat bij de aankoop van vastgoed (het Regiokantoor aan de 
Burgemeester de Bordesstraat in Bussum) geen zienswijze van de raden is opgehaald. Raden 
zijn toen geïnformeerd door middel van een raadsinformatiebrief. Het ging toen om een 
bedrag van Euro 9,4 mio; dit bedrag stond niet in de begroting. In de nieuwe situatie zouden 
raden een zienswijze over de aankoop van het vastgoed hebben kunnen uitbrengen.  
Een ander voorbeeld is de nu nog vertrouwelijke aankoop waarover onlangs met de raden is 
gesproken. 
 

4. Geldt het ophalen van een zienswijze van een investering van (meer dan) Euro 10 mio ook 
voor investeringen die zijn opgenomen in de door het AB vastgestelde begroting (op welke 
begroting door de raden al een zienswijze is ingediend)? 



Of te wel: gaat een investeringsvoorstel van (boven de) Euro 10 mio altijd naar de raden voor 
het ophalen van een zienswijze? Los van de situatie dat deze al is opgenomen in de 
vastgestelde begroting? 
 
Antwoord: 
Nee, het gaat niet om zaken die al in de (vastgestelde) begroting staan.  

 
 
Ik vertrouw erop u hiermee van dienst te zijn geweest. 
 


